
 
 
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  
 

22.05.24  

 

Til stede  
• Thea Victoria Uldal og Linus Støen Martinussen fra 5. trinn  

• 6. trinn hadde ingen representanter til stede pga leirskole 

• Herman Elias Haldorsen og Daniel Tomasz Boniecki (vara) fra 7. trinn  

• Idar Frank Kristiansen og Sofie Grande fra 8. trinn   

• 9. trinn hadde ingen representanter til stede pga kokkekamp 

• Eline Natalie Lervold og Nicholas Adrian Rasmussen fra 10. trinn  

Skolemiljøet på Fevik skole 
Elevrådet opplever at skolemiljøet på Fevik skole er fint. Representantene har ikke hørt eller 

fått inntrykk av noe annet fra sine medelever.  

BUK  
Neste møte er 5. juni klokken 09.00. Representantene får papirene når de er klare.  

Elevrådet har søkt om budsjettmidler fra BUK til å kjøpe turnstenger til nedre skolegård.  

Evaluering  
Feviks talenter  
- Det var flere elever som ikke gadd å være med siden det ikke ble kåret noen vinner i år.  

- Mange ungdomstrinnselevene syns det er gøy å se på, men ikke å delta uten at det kåres 

vinner.  

- Elevrådet savnet å ha dommere, men ser at det er en utfordring at det blir sagt det samme 

til flere. Kan det være en idè at dommerne bare stemmer og ikke sier noe? 

8. mai  
- Elevene som holdt tale syns det var hyggelig, og de opplevde å få mange fine 

tilbakemeldinger fra publikum. Det ble en god opplevelse.  

- Elevene fikk veldig gode tilbakemeldinger i avisen, det var stor stas!  



- Elevrådet syns det var en god idè å la elever fra elevrådet holde tale slik at det var elever i 

ulike aldersgrupper som holdt tale.  

Saker fra trinn: 
5. trinn- Kjepphest til å leke med i skolegården, nye fotballer og turnstenger til nedre 

skolegård.  

7. trinn- speil i guttegarderobene.  

8. trinn – tørkepapir til å tørke hendene. Det er tomt overalt.  

10. trinn – Dårlig ventilasjon i gymsalen. Vinduene i klasserommet kan ikke åpnes. 

Kunstgress på en del av grusbanen.  

Annet:  
Får alle klassene hver sin klasseball hvert år? 

Hvor ofte er vaktmesteren oppe på taket for å hente baller? 

Neste møte 
Dette var årets siste planlagte elevrådsmøte. Vi kaller inn ved behov i juni.  

 

 

Referent: Marianne Krum Dommersnes  

 


